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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 22. (ŽURNE) SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 12. travnja (petak) 2024. godine, s početkom u 13:00 sati, u gradskoj vijećnici 

Grada Korčule u Korčuli. 

Sjednici je predsjedala Marija Šegedin – predsjednica Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradila je Petra Fabijanović. 

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Nazočni vijećnici: Marija Šegedin, Tonči Žuvela, Stojan Marelić, Ivana Filippi, Silvano Kapor, 

Ivana Pačić Unković, Ante Milat, Andrija Fabris, Kristo Cebalo i Marko Skokandić. 

Sjednici od početka nisu nazočili: Marin Laus, Darko Tarle i Ivan Šale. 

Ostali nazočni: Nika Silić Maroević – gradonačelnica, Petra Fabijanović, pročelnica UO za opće 

poslove i mjesnu samoupravu, Ana Štimac, pročelnica UO za društvene djelatnosti i Željka 

Marunović, pročelnica UO za gradsku imovinu, gospodarstvo i turizam. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 10 vijećnika.  

 

AKTUALNI SAT 

Predsjednica Vijeća utvrdila je sukladno članku 135. stavku 4. Poslovnika Gradskog vijeća Grada 

Korčule („Službeni glasnik Grada Korčule“, broj 8/18), da se aktualni sat neće održati, s obzirom da 

je sjednica sazvana žurno.  

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

Ivana Pačić Unković, kao predsjednica Odbora za Statut i Poslovnik, iznijela je ispred Odbora 

zaključak Odbora da je sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženoj točki 

dnevnog reda može raspravljati i odlučivati. 

Predsjednica Vijeća stavila je na glasovanje predloženi dnevni red na glasovanje, koji je glasio:  

 

1. Konačni prijedlog Odluke o jediničnom iznosu zakupnine, rokovima za izdavanje računa i 

načinu plaćanja zakupnine za turističko zemljište 
 

Dnevni red usvojen je jednoglasno (10 „za“). 

 

Predsjednica vijeća je utvrdila da će se zapisnik sa 21. sjednice usvajati na sljedećoj sjednici. 

 

1. TOČKA – Konačni prijedlog Odluke o jediničnom iznosu zakupnine, rokovima za 

izdavanje računa i načinu plaćanja zakupnine za turističko zemljište 

 

Tonči Žuvela, kao predsjednik Odbora za proračun i financije, iznio je stav Odbora kojim je Odbor 

jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog Odluke o jediničnom iznosu zakupnine, 

rokovima za izdavanje računa i načinu plaćanja zakupnine za turističko zemljište, te da se 

Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje. 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga Odluke o jediničnom iznosu zakupnine, rokovima za 

izdavanje računa i načinu plaćanja zakupnine za turističko zemljište podnijela je pročelnica Željka 

Marunović, u ime gradonačelnice, kao predlagača. 
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U raspravi su sudjelovali vijećnici Andrija Fabris, Tonči Žuvela u ime kluba SDP-HSU, pročelnica 

Željka Marunović i gradonačelnica. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća stavila je Konačni prijedlog Odluke o jediničnom 

iznosu zakupnine, rokovima za izdavanje računa i načinu plaćanja zakupnine za turističko zemljište 

u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje.  

Konačni prijedlog Odluke o jediničnom iznosu zakupnine, rokovima za izdavanje računa i 

načinu plaćanja zakupnine za turističko zemljište, kako je predložen u radnom materijalu, 

usvojen je jednoglasno (10 „za“). 

 

Završeno u 13:16 sati. 

 

KLASA: 024-02/24-01/02 

URBROJ: 2117-9-03/1-24-2 

                                                                                                                                                             

                                                                                                              

                                                                                                                               PREDSJEDNICA 

                                                                                                                           GRADSKOG VIJEĆA          

                                                                                                                                 Marija Šegedin                     

 

 


